
Verslag van de Algemene Ledenvergadering van BC Gorkum  van 14 oktober 2024 om 19.00 uur. 

Aanwezig: 48 leden; 
Met kennisgeving afwezig: 14 leden; 
Een aantal leden kwamen pas binnen, nadat de vergadering was afgelopen. 

1. Opening 
De voorzitter Geert Nieman opent de vergadering om 19.00 uur 
 

2. Mededelingen 
a. Organisatie dinsdagmiddagclub (DiMiclub). Geert legt uit, dat  Pieter Koenen en Inie 
Paulus namens onze bridgeclub  de DiMi club vertegenwoordigden tijdens het laatste 
overleg. In dit overleg werd afgesproken, dat per competitie een van de drie clubs de 
verantwoordelijkheid heeft voor de techniek en de wedstrijdleiding en alles wat er verder 
bij komt kijken. Pieter en Inie zullen deze taak op zich nemen voor BC Gorkum. 

b. Nieuwe bridgelesgroep gestart. Inie is in september weer gestart met een lesgroep. 
Deze groep bestaat uit 8 personen. Marianne Genee heeft aangeboden haar te willen 
helpen. 

c. Resultaat 2024 Gorcumse stadsdrive. Vooral dankzij de sponsoren bleek deze drive 
een financiële meevaller te zijn geworden.  

3.  Notulen van de ALV van 26 augustus 2024 
De notulen worden zonder commentaar aanvaard. Wel heeft Paul Dokman een vraag aan 
de TC n.a.v. de nieuwe systematiek bij de competitie. Zijn vraag luidt: Wanneer gaan we 
evalueren?  Aart de Leeuw legt uit, dat de TC de komende weken gaat evalueren en  dat 
hij graag opmerkingen en/of suggesties ontvangt. 

4. Voorstel vervanging schudmachine 
Geert vertelt de geschiedenis van de schudmachine.  
Hij legt uit dat het de bedoeling is, dat een nieuwe machine aangeschaft wordt tegen de 
bijdrage van de drie clubs te weten 40-40-20 %.  
De vergadering vindt het alles een goed idee en geeft het bestuur de ruimte deze kwestie 
verder af te ronden. 
 

5. Begroting 2025 
De begroting is in feite al weer achterhaald. Wiger Payens, onze penningmeester geeft 
een aantal voorbeelden. 
a. de rabo-bijdrage is veel hoger dan andere jaren; 
b. de opbrengst van het dupliceren; 
c. externe viertalcompetitie  
De vergadering heeft begrip voor deze onvolkomen begroting en neemt de aanvulling van 
Wiger ter kennisname aan. 
Hij maakt ons allen blij met de mededeling, dat er voor 2025 geen verhoging van de 
contributie zal plaatsvinden. 
 

6. Rondvraag: 
Paul: Geeft aan, dat er bij de BC Je Coupe gebruik wordt gemaakt van een schrift waarin 
afmeldingen worden genoteerd. 



De meeste mensen zijn tegen een schrift. 
Pem via de mail: Hij wil graag bridgekleedjes op de tafel. Ook hier blijkt geen 
meerderheid voor te zijn.  
 

7. Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 19.15 uur.  
 
Notulen op schrift gesteld door Inie Paulus 

 


